
PRZEMYSŁAW MAJEWSKI   Gdańsk 22.02.2025r. 

RADNY MIASTA GDAŃSKA 

Interpelacja Nr 144/25
Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Na podstawie Art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 z 

późniejszymi zmianami) składam interpelację w sprawie: 

STANU MOSTU POPIELNEGO 

Mając na względzie głosy mieszkańców Dolnego Miasta i Starego Przedmieścia wskazujące na 

narastającą trudność w poruszaniu się 

ulicą Toruńską oraz odpowiedź na interpelację 640/22, wskazuję, że wprowadzone w marcu 2020 roku 

zawężenie na moście Popielnym obok Hotelu Almond, w dużym stopniu utrudnia płynny przejazd 

szczególnie w godzinach szczytu. Powoduje to niebezpieczne sytuacje „wymuszania" przejazdu i 

potęguje korki. Niestety nie widać żadnych oznak planowanych prac, które miałyby przywrócić ruch w 

obie strony po obu pasach. 

Proszę o odpowiedź: 

1. Czy i kiedy Miasto ma zamiar przywrócić ruch po obu pasach na moście popielnym? 

2. Czym spowodowane jest zwężenie, które utrzymywane jest od trzech lat? 

3. W jakim stanie jest most popielny i kiedy planowane są jego prace remontowe/konserwacyjne? 

4. Czy wobec planowanej intensywnej zabudowy przez inwestorów na Dolnym Mieście, prace 

przy moście popielnym będą współfinansowane przez deweloperów np. w ramach tzw. umów 

szesnastkowych? 

Zgodnie z przepisem Art. 24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

Przemysław Majewski 

Radny Miasta Gdańska 

Wpłynęło 28.02.2025 r.


